



The EUROJUSTICE Conference convened in Edinburgh, as a result of the reflections initiated in the 2007 Conference held in Portoroz (Slovenia), and aware of the need to provide EU structures with the viewpoints of the European prosecution services, welcomes the idea of creating a forum for EU Member States' Prosecutors General and Directors of Prosecuting Authorities, in order to offer EU policymakers a wider basis to define political priorities and common trends in the field of criminal justice. The Conference wishes to express its gratitude to Eurojust for agreeing to provide support in the organisation of meetings of such a forum.

Suite aux réflexions initiées lors de la Conférence de 2007 à Portoroz (Slovénie) et au besoin clair d'apporter des structures européennes en prenant compte des point de vue des ministères publics européens, la Conférence EUROJUSTICE à Edinburgh se réjouit à l'idée de créer un forum pour les Procureurs Généraux ainsi que les Directeurs d'organismes de poursuites pénales des États Membres européens afin d'offrir aux politiciens européens un cadre plus large pour définir des priorités politiques et les lignes de tendance communes en matière de justice pénale. La Conférence aimerait exprimer sa gratitude envers Eurojust pour bien vouloir lui apporter son soutien en ce qui concerne l'organisation de réunions lors d'un tel forum.